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ACTA REUNIÓ DE LA TAULA D’ENTITATS 

 

Data: Dimecres 14 d’abril de 2021 

Hora: 18.30 h 

Lloc: Virtual 

Entitats assistents: 15 entitats 

Amics Franco-Catalans, Club de Begues, Associació de Fibromiàlgia, 
Club Futbol Begues, Associació Esportiva Begues (Futbol Sala), Coral 

Montau, AMPA Sant Cristòfor, AMPA Institut de Begues, Centre 
d’Estudis Beguetans, CIPAG, El Colomar, Begues Rugbi Club, AFA Sant 

Lluis, Club Bàsquet, Spaidart. 

Entitats que excuses la seva presència: 

Artesans de Begues i +KRitme. 

Nombre d’assistents: 15 persones 

Ajuntament: 1 Regidora de participació i 1 personal tècnic. 

 

Punts del dia 

 

- Presentacions dels Grups de Treball: portes obertes, economia i 

carta de compromís. 
- Informació sobre material de prevenció per a entitats. 

- Organització de les properes reunions de la Taula d’Entitats. 
- Reflexions sobre la Mostra d’Entitats. 

- Recordatoris varis (formacions per a entitats, signatura full 
registre entitats, plataforma Decidim, etc) 

- Altres qüestions que vulgueu afegir. 
 

 

- La regidora Maria Llauradó dona la benvinguda a les entitats 
presents a la primera reunió de l’any de la Taula d’Entitats. 

S’agraeix la participació en aquests moments, encara d’incertesa 
i de cansament acumulat, sobretot als grups de treball. Comenta 

que teniu a la vostre disposició el servei de suport a les entitats 
en temes de comunicació i participació que va sorgir com a eina 

de recolzament a la darrera Jornada d’entitats. Actualment s’està 
començant a contactar amb les entitats que ho han sol·licitat. Si 
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n’hi ha més que vulgueu el suport, encara hi sou a temps i ho 

podeu demanar a través de la tècnica.  
També indica que disposem d’una partida de 12.000€ per invertir 

en material sanitari de prevenció. Actualment hem comprat 
termòmetres, gels, desinfectants, paper i algunes mascaretes. 

Aquest divendres es repartiran a les instal·lacions dels 
equipaments municipals. S’aniran repartint fins que s’acabi la 

partida. Si hi ha alguna entitat que no estigui en instal·lacions 
municipals i en necessita que ho demani directament. 

S’informa de l’aprovació inicial del Reglament d’utilització 
d’equipaments i materials municipals. Encara es podran fer 

al·legacions durant 30 dies. S’informarà a partir de la data en 
que es pugui fer. Es puntualitza que és un Reglament general 

que no afecta directament al que es faci en cada equipament. 
Regula de forma general.  

Per últim comenta que aquest any torna a ser encara poc normal 

i avui parlarem de com ens organitzem de cara a les properes 
trobades inclosa la Mostra d’entitats. 

 
- Arribats a aquest punt, la tècnica de participació 

ciutadana explica algunes coses pràctiques i recordatoris: 
 

1. Material sanitari de prevenció: comenta que també s’han 
elaborat uns tòtems amb indicació de les mesures de seguretat i 

que es repartiran pels equipaments municipals. Divendres 16 
d’abril es farà un primer repartiment als equipaments municipals. 

Qui no estigui en un equipament municipal ho ha de sol·licitar 
directament. 

2. Formacions per a entitats: en referència a un correu electrònic 
que es va enviar demanat conèixer quines són les necessitats 

que hi ha, s’acaba acordant que s’enviarà un petit formulari per 

tal que les entitats escolliu quines són les formacions que més 
s’adiuen al que necessiteu. S’informa que ja hi ha contractada, a 

través de Diputació de Barcelona, una formació de Primers 
auxilis, però que cal que es pugui fer de forma presencial. 

3. Full d’autorització de consulta de dades al registre d’associacions 
de la Generalitat de Catalunya: s’informa que cal rebre signat 

aquest full, per tal que, en cas que ens comuniqueu algun canvi 
de dades que hàgiu fet al Departament de Justícia, només us 

calgui fer-nos la comunicació i des de l’Ajuntament es verificarà 
sense que us calgui aportar cap certificat específic. 
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- Presentacions dels Grups de Treball:  

 
1. Grup economia: comptes corrents i assegurances. 

 
Grup format per representació del Club de Futbol i Club de Bàsquet. 

 
El grup ha estat treballant les dades de les enquestes que es van fer al 

respecte de la situació i anàlisi dels comptes bancaris i assegurances 
de les entitats que les van respondre. Cal identificar diferents tipologies 

d’entitats (oci, cultura, educació, esportives i associatives 
comunitàries). Volen passar de nou una enquesta per tal de creuar les 

dades i extreure’n més informació. Demanen que quan es faci arribar 
que no les entitats no es demorin en la resposta. A partir d’aquí volen 

contactar amb diferents producte per tal de veure possibles ofertes. 
També comenta que contactaran amb ARCooperativa, i informen que 

Caixa Guissona, una banca totalment online, no cobra comissions. 

En el torn obert de preguntes i aportacions es comenta que es reduirà 
la feina si van a un sol corredor d’assegurances i ell fa la feina de 

comparar amb els diferents productes que hi ha al mercat. 
 

 
2. Carta de compromís. 

 
Grup format per representació de l’AFA Sant Lluis, Juguem a Begues, 

Club de Bàsquet 
 

El grup explica que han partit del document que ja s’havia treballat 
anteriorment i que es va mirar d’afegir punts. Un dels temes importants 

és que estaria bé un Catàleg de serveis que poden oferir les entitats a 
la resta. Participar en les activitats d’altres és també necessari. També 

parlen sobre que cal ser honestos amb l’ús dels espais i recursos i no 

demanar més del compte per no dificultar les reserves d’altres entitats. 
Un altre punt important és el fet de comprometre’s en l’actualització 

de la documentació de l’entitat. 
El grup de treball comenta que es seguirà reunint almenys un cop al 

mes. 
 

Nova línia de treball: Elaboració d’un Catàleg de serveis de les entitats. 
Es proposa treballar en aquest catàleg de serveis en el qual les entitats 

es comprometrien a oferir activitats per a la resta d’entitats. 
 

3. Portes Obertes de les entitats 
 

Grup format per representació de l’AFA Sant Lluis, Club de Begues i 
Club de Bàsquet 



 

Col·labora:       

 

El grup comenta que han pensat que, per tal de donar l’oportunitat a 
la ciutadania a assistir a les portes obertes de les diferents entitats, i 

amb l’objectiu de donar coherència a les portes obertes que 
s’ofereixen, han cregut convenient que aquestes es facin en 4 blocs 

temàtics: 
1. Activitats federades (juny) 

2. Activitats per a nens i nenes (setembre) 
3. Activitats per a adults (octubre). 

4. Activitats puntuals (novembre). 
És necessari saber quines entitats hi voldrien participar per tal de poder 

organitzar les Portes Obertes de cada grup temàtic. 
La resta d’entitats comenten que els sembla molt bé la idea, però que 

sobretot s’ha de treballar per tal que els horaris no coincideixin i així 
que tothom ho pugui veure tot, sense presses de perdre’s res. 

Es puntualitza que les portes obertes estan pensades en el sentit que 

la ciutadania pugui participar de la pròpia dinàmica de l’entitat. 
Des de la regidoria de participació es comenta que, com que és una 

línia de treball nova i requerirà d’un esforç a nivell comunicatiu, es dona 
tot el suport a aquesta iniciativa i es treballarà de forma conjunta tots 

els aspectes per tal de fer-ne difusió i buscar una imatge de conjunt 
per tal de tenir més força en tota la campanya. 

 
- Organització de les properes reunions de la Taula 

d’Entitats i reflexions sobre la Mostra d’Entitats. 
 

Es presenten dues propostes per a seguir amb la Taula d’Entitats 
durant l’any d’una forma el més realista possible. S’acorda el següent: 

1. Propera reunió mes de juny:  
a. Presentació dels grups de treball. 

b. Organització de la Mostra d’entitats. Es demana que es 

vagin pensant propostes i/o alternatives, sobretot pel que 
fa a l’aspecte de la ubicació, ja que, encara que es pugui 

fer presencial, no podrà ser amb el mateix format per tema 
d’espai. 

2. Darrera reunió de l’any al mes de novembre: 
a. Es comenta que l’organització d’aquesta reunió s’acabarà 

acordant al mes de juny, i es valorarà si es fa o no en 
format Jornada d’entitats. 

b. En principi, entre d’altres idees, es treballaran propostes 
de noves accions. 
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- Altres comentaris sorgits a la reunió: 

 

1. Es demana la col·laboració en els grups de treball. Si algú hi vol 

participar serà molt benvingut. Els propis grups insisteixen en la 

necessitat que es doni resposta a les qüestions que d’elles es 

demani en els propers dies, per poder completar el treball que 

s’està fent. 

2. Es fan varis comentaris en relació al Reglament d’utilització dels 

equipaments i materials municipals. Alguns dels punts que es 

comenten són: 

a. Es va demanar la participació en la Comissió d’estudi i no 

es va estimar. No és un procés participatiu real tot i que sí 

que està dins la legalitat. Es diu que les entitats i/o 

ciutadania poden aportar noves visions que no són les del 

personal tècnic. Des de la regidoria es diu que hi ha moltes 

formes de fer participació i està clar que tot es pot millorar. 

S’afegeix que moltes de les coses demanades estan molt 

be. però no tenen cabuda en un reglament general. 

b. Es comenta que al document aprovat de forma inicial no 

s’ha indicat el termini de resposta que l’Ajuntament ha de 

donar a les instàncies presentades. En aquest sentit es 

convida a presentar les al·legacions pertinents durant el 

període de 30 dies que començarà el divendres d’aquesta 

setmana. 

c. Des de la regidoria de participació es comenta que totes 

les queixes i propostes són benvingudes i que ens ajuden 

també a créixer a nivell intern, ja que cal seguir fent 

pedagogia des de totes bandes. Es posarà èmfasi a nivell 

intern en els aspectes que comenten per tal de millorar. 

També es comenta que cal remarcar que es tracta d’un 

reglament general, i que les especificitats de cada 

equipament s’hauran de fer en els reglaments concrets de 

cadascun d’aquests. 

Nova línia de treball: Grup de treball sobre equipaments municipals. 

Arrel dels comentaris anteriors s’apunta la possibilitat d’obrir aquesta 

nova línia de treball en la que també es podria convidar al personal 

tècnic que s’encarrega de la gestió dels equipaments municipals. 
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3. Un altre punt que es comenta és que ja que s’ha començat a fer 

alguna obra de teatre, es demana si es podria fer alguna xerrada 

per part d’una entitat. En aquest sentit es recalca que el decret 

de la Generalitat de Catalunya indica que els equipaments cívics 

han de romandre tancats i que no hi veiem de moment cap 

possibilitat. Les úniques possibilitats són les que donen obertura 

a activitats de teatre que estiguin dins de la programació 

habitual, i és per això que s’ha pogut fer la primera obra de 

teatre. També s’afegeix que el decret només dona la possibilitat 

de fer activitats físiques i de memòria per a persones majors de 

60 anys i a l’exterior per a grups reduïts. Amb això ens trobem 

molt limitats i no es pot obrir. De totes formes es comenta que 

allò que vulguin demanar ho poden fer a través d’instància. 

4. Plataforma Decidim Begues: des de la regidoria es comenta que 

es vol potenciar aquesta eina de treball per a dinamitzar futurs 

processos participatius i que aquests siguin molt més 

transparents i clars. 

 

Sense cap més comentari, es dona per finalitzada la reunió de la Taula 

d’Entitats. 

 

 

Esther Rufas Mas 

Tècnica de Participació Ciutadana 

Ajuntament de Begues 


